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28.07.20L8

OppmØte

25 hytteeiere var tilstede.
De 25 fremmØtte hytteeierne representerte 19 stemmer (hyttemedlemskap).

Av de 25 fremmøtte hytteeierne, var 5 styremedlemmer.

Referat

Valg av mØteleder og protokollvitner
Vedtak: Geir Hansen ble valgt til møteleder.
Vedtak: Rita Gundersen og Turid Helen Christensen ble valgt til protokollvitner.

Styrets beretning
Årsberetningen var vedlagt innkallingen til årsmøtet.

Årsmøtet fikk supplerende kommentarer til årsberetningens punkter, særlig vedrørende

Kvislavegen. Representanter fra styret hadde møte med vegstyret i Kvislavegen etter utsendt

innkalling til årsmøtet, og på det møtet med Kvislavegen ble det diskutert om drift og

brøyting av de største sideveiene kan samordnes med drift og brøyting av Kvislavegen. Det

ble videre på det møtet med Kvislavegen enighet om å bruke Rennefjellvegen som pilot og

nedsette en arbeidsgruppe med representanter for vegstyret, hytteforeningen og

grunneiere som skaljobbe frem et felles forslag til vegstyrets neste årsmøte, som avholdes

våren 21tg. Om dette arbeidet blir vellykket og vedtatt, kan piloten danne mal for 4vrige

sideveier.
Vedtak: Årsberetningen ble godkjent.

Regnskap
Regnskapet var vedlagt innkallingen til årsmøtet.
Revisorgodkjenning av regnskapet ble distribuert på årsmøtet.

Vedtak: Regnskapet ble godkjent.

lnnkomne forslag

Reviderte vedtekter
Utkast til reviderte vedtekter var vedlagt innkallingen til årsmØtet.

ÅrsmØtet foreslo å rette <Ekstraordinært medlemsmøte) til <Ekstraordinært årsmØte>.

Vedtak: Utkast til reviderte vedtekter ble godkjent med ovennevnte retting.

Ma nifest for Kvislasynd i n Hytteforeni ng

Utkast til manifest for Kvislasyndin Hytteforening var vedlagt innkallingen til årsmøtet.

Årsmøtet foreslo å finne en annet navn på dokumentet enn <Manifest>.

Årsmøte stemte skriftlig over alle enkeltpunktene i utsendt utkast.

Vedtak: <Hyttepolitisk program> ble vedtatt med alle punktene slik de var i utkastet.
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